
 

 

詩歌選集第 084 首 
 

084 【我神競離天上寶座】 

Listen to Midi 

 

(一)我神竟離天上寶座，生伯利恒作嬰孩，親身經歷爲人生活，顯出神與人同在。按著

神永世計畫，過神、人調和生涯。阿利路亞，阿利路亞，阿利路亞！阿們！ 

 

(二)這位與神聯結的人，被獻祭壇來受死；神、人、萬物全在此身，帶上十架齊釘死。

所有人和受造物，全都在此被結束。阿利路亞，阿利路亞，阿利路亞！阿們！ 

 

(三)我們一切都已結束，十字架上已被除；在亞當裏，人雖失喪，神裏的人坐天上。我

們要歡欣鼓舞，因舊人均已被誅。阿利路亞，阿利路亞，阿利路亞！阿們！ 

 

(四)有如麥子經過埋葬才能繁增在地上；神的生命須經死亡，才在人裏得釋放。當稱頌

萬有的主，祂今已復活、顯出！阿利路亞，阿利路亞，阿利路亞！阿們！ 

 

 

(1) God was born a human being as the Babe of Bethlehem, passed He then through human living,perfect blend of God 

with men.God, according to His plan, lived a mingled life with man, Hallelujah, hallelujah, hallelujah, Amen! 

 

(2) Then with God this man was blended on the altar as He died;God and man and all creation on the cross were 

crucified. Man and all of God's creation, sunk in total termination. Hallelujah, hallelujah, hallelujah, Amen! 

 

(3) Everything we are was ended, terminated on the cross,only man in God ascended, man in Adam suffered loss. 

Hallelujah, we're elated, our old man was terminated. Hallelujah, hallelujah, hallelujah, Amen! 
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(4) Like the grain of wheat that's buried in the earth to be increased, God's own life the death must suffer, thus in man 

to be released. Oh, the Lord of all be praised; God released in man is raised! Hallelujah, hallelujah, hallelujah, Amen! 
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